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Enkel fråga – Verksamhetsmark  
Vi kan läsa i media att ”Gävle aldrig har varit så attraktivt som nu”, undertecknat av 
bland annat kommunstyrelsens ordförande Åsa Wiklund Lång. 

Det måste betyda att många företag vill etablera sig i Gävle, och att det finns många 
förfrågningar rörande verksamhetsmark till dessa etableringar. 

Den politiska ledningen i Gävle har också sagt att det alltid ska finns minst 60 ha 
färdigplanerat verksamhetsmark ledigt. Jag vet också från en redovisning i våras att 
det då bara fanns ca 12 ha färdig verksamhetsmark, men det är månader sedan. 

Gällande potentiell verksamhetsmark är det värt att påpeka att Mark- och 
miljödomstolen beslutade den 28 april 2021 att upphäva den nya detaljplanen gällande 
Rörberg för att detaljplanen inte följer översiktsplanen. 

 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga till 
kommunstyrelsens ordförande Åsa Wiklund Lång (S): 

- Hur mycket färdigplanerat mark finns det att tillgå för de företag som vill etablera sig i 
Gävle? Om svaret är mindre än målsättningen 60 ha undrar jag när når vi upp till 60 
ha? 

Pekka Seitola (M), ledamot av kommunfullmäktige 

 


